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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2021/22:1060 Åtgärder mot segregation

Sverige har under de senaste decennierna tagit emot en stor mängd 
utlandsfödda som bosatt sig hos oss. Med detta har segregationen ökat, och de 
åtgärder regeringen hittills prövat har inte varit lyckosamma, enligt statsrådet 
Ygeman själv i en intervju i VLT (Vestmanlands Läns Tidning den 10 februari 
2022). De nytillkomna medborgarna har exempelvis inte lärt sig det svenska 
språket som regeringen hade hoppats på, utbildningarna slutförs inte, en stor del 
utlandsfödda, och särskilt utlandsfödda kvinnor, har inte kommit i arbete. Detta 
betyder att integrationen lyser med sin frånvaro och att arbetslöshet och 
bidragsberoende ökar, vilket enligt egen utsago bekymrar Ygeman. Västerås är 
en av de kommuner som tagit emot flest invandare, och problemen med ökad 
kriminalitet är ett faktum. I samband med ett skolrån som skedde på 
Rudbeckianska gymnasiet i Västerås har statsrådet studerat situationen i 
Västerås och tagit till sig att utbildning är ett viktigt redskap för att åtgärda 
problemen.

Med anledning av det ovan anförda vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka åtgärder utöver utbildning avser statsrådet att vidta för att problemen med 
ökande segregation och problemen som den uteblivna integrationen medför ska 
upphöra?

………………………………………

Ann-Christine From Utterstedt (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-02-10
Besvaras senast
2022-02-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


